
Bijlage 5 Voorstel brief vanuit de gemeente Berkelland aan de Minister en de 
Staatssecretaris 

 
Aan de Minister, 
 
Wij hebben de afgelopen jaren meermaals kennisgenomen van de discussie over het 
voorstel om een nieuwe goederenspoorlijn door de Achterhoek tussen Zevenaar en 
Oldenzaal aan te leggen (hierna genoemd Noordtak). Deze discussie zagen we weer 
opkomen in de media eind 2020 met het oog op het overleg hierover in de Vaste 
Kamercommissie Infrastructuur van november 2020. 
Wij willen graag reageren op deze discussie. 
 
Geen Noordtak door de Achterhoek 
Wij hebben u namens de regio Achterhoek op 16 juni 2014 en als gemeente Berkelland 
zelf op 27 juni 2014 (Zaaknummer 60464) laten weten tegen die Noordtak door de 
Achterhoek te zijn. Wij staan nog steeds achter dit standpunt en zien vooralsnog geen 
aanleiding om dit standpunt te heroverwegen. Ook zien we dat deze mogelijke Noordtak 
tot grote onrust leidt bij onze inwoners. 
 
Een Noordtak via de Achterhoek over een totaal nieuwe spoorlijn zal onze Achterhoekse 
gemeenschap, landschap en natuurgebieden op een ingrijpende wijze doorsnijden. U 
kunt zich voorstellen dat geen Berkellander of Achterhoeker hier voordelen van ziet. 
 
Spreek u uit over de nut en noodzaak en zoek naar goede alternatieven 
Wij roepen u op om met het oog op de langlopende discussie duidelijkheid te 
verschaffen. En indien het bestaande spoor geen soelaas biedt voor toename van het 
goederenvervoer op zoek te gaan naar goede alternatieven, bijvoorbeeld via Duitsland, 
die kunnen rekenen op draagvlak vanuit Berkelland. 
Hoogachtend 
 
De Raad van de gemeente Berkelland 


